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Prezydent Miasta Zgierza 

Interpelacja 

^1 ̂  Proszę o przedstawienie informacji na temat kosztów realizacji projektu 
„Zgierska Przestrzeń" czyli serii filmów informacyjno-promocyjnych 
publikowanych w serwisie YouTube oraz telewizji lokalnej. 

Proszę o podanie kosztów produkcji oraz kosztów publikacji dla każdego 

Dlaczego emisja programu zakończyła się w dniu 5 kwietnia 2024 r po emisji 
117 odcinka? 

Czy tak zakładała umowa z wykonawcą? 

Kto był wykonawcą zlecenia produkcji programów? 

Kto był wykonawcą zlecenia publikacji i w jakich kanałach internetowych 
i stacjach tv były odcinki programu emitowane? 

Jak określano skuteczność tego narzędzia promocji? 

Ilu widzów obejrzało ten program? 

W moim odczuciu ten program był zbędnym wydatkiem promocyjnym 
i cieszę się, że jego produkcja i emisja się zakończyły niemniej wiedza 
o kosztach i zasobach jakie program pochłonął jest niezbędna do oceny ogółu 
dział^^lo^^yj^ygl^ęgiiny Miasto Zgierz i Urzędu Miasta. 

z odcinków. 

Radny Miasta Zgierza 


